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PROTOKÓŁ NR XLVII/23

XLVII SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

Z DNIA 24 LUTEGO 2023 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-087
Zielonki) oraz w trybie zdalnym (za pomocą środków komunikacji elektronicznej) tj. trybie hybrydowym. Sesji
przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko. Protokół sporządziła Beata Przy-
bycień, starszy specjalista. W obradach uczestniczyli: wg list obecności (listy obecności są załącznikami do
niniejszego protokołu).  W posiedzeniu wzięło udział  21 członków.  Obrady rozpoczęto 23 lutego 2023 r.
o godz. 9:30, a zakończono o godz. 11:30 tego samego dnia.

1. Otwarcie XLVII sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził kworum i prawomocność
do  podejmowania  uchwał,  po  czym  otworzył  XLVII  sesję  Rady  Gminy  Zielonki  kadencji  2018-2023.
2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:

3. Przyjęcie protokołu XLVI sesji.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023;

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

3) przekazania środków finansowych dla Policji na dodatkową służbę;

4) wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki;

5)  określenia  warunków  udzielenia  i  wysokości  stawki  procentowej  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży
nieruchomości gruntowej;

6) wyrażenia zgody na rozwiązanie spółki jawnej pod nazwą Firma Budowlana „Asbar” J. Trąbka, L. Halastra
spółka jawna.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

8. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec ich braku zarządził głoso-
wanie.
Głosowano w sprawie:

Ustalenie porządku obrad

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia
Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,  Magdalena  Listoś,
Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz -  Kwasek,  Aneta  Szablowska,  Romana Toft,  Dariusz
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

BRAK GŁOSU (2) Renata Kosno, Tadeusz Łysek

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
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Ad 3. Przyjęcie protokołu XLVI sesji.

Przewodniczący  M.Golanko zapytał,  czy są uwagi do projektu protokołu XLVI sesji. Radny  P. Podleśny
zwrócił uwagę, że na stronie 17 jego wypowiedź dotyczyła najogólniej rzecz biorąc Miasta Szczecin, a nie
„burmistrza Szczecina”, jak zostało w protokole zapisane, prosił o sprostowanie. Przewodniczący M. Golan-
ko zarządził głosowanie z uwzględnieniem sprostowania wypowiedzi radnego P. Podleśnego.

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie protokołu XLVI sesji

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata
Kosno,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,
Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  -  Kwasek,  Aneta
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

P  rotokół XLVI sesji został przyjęty   jednogłośnie   i otrzymał numer XLVI/23  

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.

W tej części sesji  przedstawiciele komisji  rady gminy przedstawili  sprawozdania z prac komisji  z okresu
międzysesyjnego.

1. Przewodniczący Rady Gminy Zielonki M. Golanko -  sprawozdanie ze Wspólnego Posiedzenia Komisji:
Budżetowej, Infrastruktury Liniowej, Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów, Planowania i Rozwoju
oraz Rewizyjnej w dn. 20.02. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.

2. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów  K. Krzyworzeka - sprawozdanie
z posiedzenia w dn. 27.01. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.

Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu
Gminy Zielonki.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:

Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na rok 2023;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej    - 5   głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0  
głosów „wstrzymujących się”.

Skarbnik A. Adamczuk omówiła równocześnie przedmiotowy projekt uchwały oraz kolejny projekt uchwały
wraz z  autopoprawką.  Radny  K.  Gaweł  zapytał  o  projekt  ZIT dot.  poprawy efektywności  energetycznej
budynków i  obiektów użyteczności  publicznej  gm.  Zielonki  na  kwotę  230  tys.  zł.  Poprosił  o  udzielenie
odpowiedzi co zostanie w tym projekcie sfinansowane. Wójt poinformował, że z założenia przewiduje termo-
modernizować budynki, które jeszcze wymagają interwencji w tym zakresie tj. w Woli Zachariaszowskiej,
Bosutowie, Batowicach, Węgrzcach, Owczarach, Trojanowicach. Przeznaczenie środków uzależnione bę-
dzie od uszczegółowienia wymogów określonych w strategii ZIT przy zgłaszaniu projektów. Kluczowe będą
ustalenia w zakresie rodzajów wydatków kwalifikowanych. Nie było więcej pytań do projektu uchwały i prze-
wodniczący M. Golanko zarządził głosowanie.

Głosowano w sprawie:

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek,
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Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz -  Kwasek,  Aneta  Szablowska,  Romana Toft,  Dariusz
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

BRAK GŁOSU (2) Piotr Calik, Renata Kosno

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr   XLVII/12/2023)  

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji  Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,
0 głosów „wstrzymujących się”.

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały z autopoprawką w poprzednim punkcie. Nie było pytań do
projektu uchwały i przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie  autopoprawki.

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata
Kosno,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,
Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  -  Kwasek,  Aneta
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką

Głosowano w sprawie:

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki wraz z autopoprawką

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata
Kosno,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,
Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  -  Kwasek,  Aneta
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzym  ała nr XLVII/13/2023)  

3) uchwała w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji na dodatkową służbę;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji  Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,
0 głosów „wstrzymujących się”.

Wójt omówił projekt uchwały. Nie było pytań do projektu uchwały i przewodniczący  M. Golanko zarządził
głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

przekazania środków finansowych dla Policji na dodatkową służbę

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata
Kosno,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,
Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  -  Kwasek,  Aneta
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Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzym  ała nr XLVII/14/2023)  

4) uchwała w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji  Budżetowej    - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  
0 głosów „wstrzymujących się”.

Wójt omówił projekt uchwały.  Nie było pytań do projektu uchwały i przewodniczący  M. Golanko zarządził
głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata
Kosno,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,
Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  -  Kwasek,  Aneta
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrz  ymała nr XLVII/15/2023)  

5) uchwała w sprawie określenia warunków udzielenia i wysokości stawki procentowej bonifikaty od
ceny sprzedaży nieruchomości gruntowej;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji  Budżetowej    - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  
0 głosów „wstrzymujących się”,    pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju   - 5 głosów „za”, 0 głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Kierownik  Referatu  Geodezji,  Rolnictwa  i  Gospodarki  Gruntami  B.  Ku  daszewicz-Wal   omówiła  projekt
uchwały.  Nie  było  pytań  do  projektu  uchwały  i  przewodniczący  M.  Golanko zarządził  głosowanie  nad
projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

określenia warunków udzielenia i wysokości stawki procentowej bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości
gruntowej

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata
Kosno,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,
Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  -  Kwasek,  Aneta
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrz  ymała nr XLVII/16/2023)  

6) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie spółki jawnej pod nazwą Firma Budowlana
„Asbar” J. Trąbka, L. Halastra spółka jawna;

Przewodniczący M.  Golanko:  pozytywna opinia Komisji  Planowania i  Rozwoju    -  4  głosy „za”,  0  głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. W dniu 21.02.2023 r. wpłynęło pismo Wójta Gminy Zielonki z treś-
cią  rozszerzonego  uzasadnienia  projektu  uchwały  w  odpowiedzi  na  wniosek  Wspólnego  Posiedzenia

4



Komisji: Budżetowej, Infrastruktury Liniowej, Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów, Planowania i
Rozwoju oraz Rewizyjnej

Wójt omówił projekt uchwały. Radny P. Podleśny poruszył kwestię możliwości wypowiedzenia spółce umowy
przez gminę, gdy stała się wspólnikiem firmy, jak również potencjalnych zagrożeń w wyniku działalności
drugiego wspólnika.  Wójt wyjaśnił, że zgodnie z umową spółki w razie śmierci wspólnika spółka nie ulega
rozwiązaniu, tylko na miejsce wspólnika wchodzą spadkobiercy. Zastępca Wójta A. Kuźniarski przypomniał,
kiedy  gmina  stała  się  spadkobiercą  w  wyniku  odrzucenia  spadku  przez  spadkobierców  z  rodziny.
Poinformował o pracach komornika sądowego oraz wyjaśnił,  że gmina nie może - jak rodzina - spadku
odrzucić. Przewodniczący M. Golanko podkreślił, że gmina znalazła się w sytuacji, kiedy nie może odmówić
przyjęcia spadku, a jednocześnie nie może funkcjonować w takim podmiocie prawnym. Radca pr. A. Siwy-
Wyjadłowska  powiedziała,  że  wypowiedzenie  umowy  jest  wszczęciem procedury  rozwiązania  spółki  ze
względu na to, że w spółce jest wyłącznie dwóch wspólników. Sprowadza się to do konieczności uzyskania
zgody rady gminy na podjęcie takiego działania przez wójta, stąd przedłożony został projekt uchwały w gru-
dniu 2022 r. Dodała, że Wójt nie miałby kompetencji, ani możliwości bez tej uchwały rady gminy do podjęcia
jakichkolwiek czynności zmierzających do zamknięcia takiego bytu prawnego, jak spółka jawna. Potwier-
dziła, że gmina nie ma możliwości działania jako spółka jawna, reguluje to ustawa o gospodarce komunal-
nej, która wyklucza taką możliwość. W ocenie kancelarii, jedynym  prawidłowym działaniem jest rozpoczęcie
procesu likwidacji zmierzającej do wyjścia z tej spółki w taki sposób, dlatego, że jest dwóch wspólników,
a jeden wspólnik nie może funkcjonować w spółce jawnej.  Radny  P. Podleśny stwierdził, że do likwidacji
spółki można było w innym trybie przystąpić już w roku 2020, co nie narażałoby gminę, gdyby drugi wspólnik
chciał  zaciągać zobowiązania finansowe, które gmina musiałaby spłacać. Dodał,  że w jego ocenie rada
powinna  była  wyrazić  zgodę  na  likwidację  spółki  dwa  lata  wcześniej.  Zastępca  Wójta  A.  Kuźniarski
powiedział, że gmina nie mogła przystąpić do likwidacji spółki w roku 2020 z uwagi na fakt, że w okresie
późniejszym pozyskała informację, że jest właścicielem połowy spółki. Radny  P. Podleśny nie zgodził się
z taką interpretacją, podtrzymywał swoje zdanie.  Wiceprzewodniczący  R. Krawczyk zwrócił uwagę, że na
wspólnym posiedzeniu komisji szczegółowo było omawiane zagadnienie i chronologia wydarzeń, stwierdził,
że zbędna jest dalsza dyskusja i zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i głosowanie nad projektem
uchwały. Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym.

Głosowano w sprawie:

wniosek formalny wiceprzewodniczącego R. Krawczyka o zamknięcie dyskusji i głosowanie nad projektem
uchwały

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz
Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  -  Kwasek,  Aneta  Szablowska,  Romana  Toft,
Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Joanna Kwaśny

Wniosek formalny został przyjęty.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

wyrażenia zgody na rozwiązanie spółki jawnej pod nazwą Firma Budowlana „Asbar” J. Trąbka, L. Halastra
spółka jawna 

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata
Kosno,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,
Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  -  Kwasek,  Aneta
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Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrz  ymała nr XLVII/17/2023)  

Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 26 stycznia 2023
r. do 23 lutego 2023 r.

1) 27 stycznia br.  przeprowadziłem wewnętrzne spotkanie z  Panią Anną Soblik  Dyrektorem GZEAS nt.
przyznawania stypendiów i nagród sportowych.

2) 27 stycznia br. uczestniczyłem w spotkaniu z Wójtem Gminy Michałowice Antonim Rumianem. Dyskusja
dotyczyła gospodarki ściekowej i ustalenia wspólnych działań dot. zlewni w Batowicach i Książniczkach.

3) 28  stycznia  br.  w  sali  OSP Zielonki  Sołtys  Zielonek  wraz  z  Radą  Sołecką  zorganizowali  spotkanie
świąteczno-noworoczne dla mieszkańców Zielonek. 

4) 29  stycznia  br.  w  Centrum Integracji  Społecznej  CKPiR  zorganizowało  Przegląd  Grup  Kolędniczych
podczas którego świętowano Jubileusz 10-lecia działalności Grupy Kolędniczej Herody z Owczar,

5) 30 stycznia br.  uczestniczyłem w spotkaniu z Sołtysami z terenu Gminy Zielonki.  Podczas spotkania
Sołtysom  przekazano  m.in.  informacje  na  temat  zmian  dot.  wywozu  odpadów  komunalnych  z  gos-
podarstw domowych; informację na temat opieki nad bezpańskimi i dzikimi zwierzętami oraz informację
na temat realizowanych inwestycji kanalizacyjnych. 

6) 31 stycznia br. uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Tematycznej Stowarzyszenia Metropolia Krakow-
ska ds. edukacji, kultury, gospodarki i usług społecznych.

7) 31 stycznia br. uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków SMK dotyczącym między
innymi postępu prac nad Strategią ZIT Metropolii  Krakowskiej  na lata 2021-2027. Podczas spotkania
zaprezentowano także założenia planu działania w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi w mo-
delu współpracy międzygminnej. 

8) 2 lutego br. w Centrum Kultury i Wypoczynku w Proszowicach odbyła się konferencja zorganizowana
przez  Zarząd  Województwa  Małopolskiego  pn.  „4  lata  dla  Małopolski.  Fundusze  Europejskie  dla
Małopolski 2021-2027”. W konferencji uczestniczyli przedstawiciele sołectw  i kół gospodyń wiejskich.

9) 3 lutego br. brałem udział w posiedzeniu XIII Komitetu Sterującego w ramach realizacji założeń Porozu-
mienia  w  sprawie  ustalania  zasad  dotyczących  planowania,  organizowania  i  finansowania  zinteg-
rowanego  publicznego  transportu  zbiorowego  w  Metropolii  Krakowskiej.  Spotkanie  zostało  m.in.
zorganizowane  w  związku  z  koniecznością  konsultacji  podejścia  do  kolejnych  kroków  związanych
z wprowadzeniem oferty Biletu Metropolitalnego.

10) 6 lutego br. brałem udział w spotkaniu z przedstawicielem firmy VOLTRA Sp. z o.o., które dotyczyło
propozycji  podjęcia  współpracy  dotyczącej  przestąpienia  Gminy  do  grupy  zakupowej  energii
elektrycznej oraz procedowania przez firmę VOLTRA postępowań przetargowych w tym zakresie.

11) 6 lutego br. uczestniczyłem w wewnętrznym spotkaniu z Dyrektor Samorządowego Przedszkola w Węg-
rzcach z siedzibą w Bibicach Katarzyną Włodarczyk. Tematem spotkania były sprawy organizacyjne
placówki. 

12) 8 lutego br. brałem udział w roboczym posiedzeniu Walnego Zebrania Członków SMK ws. Strategii ZIT
2021-2027. 

13) 9 lutego br. uczestniczyłem w wideokonferencji  Starosty Powiatu Krakowskiego, na której omówione
zostały zmiany w zakresie zadania związanego z udzielaniem schronienia obywatelom Ukrainy.

14) 9 lutego br. uczestniczyłem w naradzie wewnętrznej dot. spółki jawnej ASBAR, której udziałowcem jest
Gmina Zielonki. 

15) 14  lutego  br.  przeprowadziłem  rozmowę  z  przedstawicielami  Przedsiębiorstwa  Usług  Komunalnych
w Zielonkach,  Kierownikiem Referatu  Inwestycji  Sieciowych Radosławem Małyszem i  Kierownikiem
Dróg  i  Komunikacji  Piotrem Zięciną  dotyczącą koniecznych  przebudów,  rozbudów,  przełożeń  sieci
wod/kan na opracowywanych projektach ZRID (Bibice ul. Parkowa, Zielonki ul. Rzyczyska, Korzkiew ul.
Łąkowa i Bibice ul. Królewska).
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16) 15 lutego br. odbyła się wideokonferencja zorganizowana przez Wydział Bezpieczeństwa i Zarządzania
Kryzysowego Starostwa Powiatowego w Krakowie,  na  której  omówione zostały  zmiany w zakresie
realizacji  zadania  związanego z  udzieleniem schronienia  obywatelom Ukrainy,  jakie  wprowadza od
1 marca br. nowelizacja ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy z związku z konfliktem zbrojnym na
terytorium tego państwa.

17) 15 lutego br. w siedzibie Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego brałem udział w uroczystości wręczenia
promes w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  Gminie Zielonki przyznano dofinansowanie
w wysokości 785.034 zł na remont nawierzchni ul. Na Czekaj w Bibicach, na odcinku od ul. Rezer-
wistów do ul. Warszawskiej.

18) 16 lutego br. w Filii Biblioteki Publicznej w Węgrzcach odbyło się  spotkanie karnawałowe pod hasłem
„Pączki i chrust, czyli Zapusty ze Stanisławem Wyspiańskim" połączone z uroczystym otwarciem nowej
sali bibliotecznej. Oddana do użytku sala ma pełnić funkcję miejsca do spotkań Dyskusyjnego Klubu
Książki, prowadzenia warsztatów artystycznych i rękodzielniczych dla dzieci, młodzieży i osób doros-
łych oraz organizacji wydarzeń promujących czytelnictwo wśród mieszkańców gminy Zielonki.

19) 17 lutego br. byłem uczestnikiem spotkania z przedstawicielem firmy VOLTRA. Tematem spotkania była
możliwość przystąpienia gminy do grupy zakupowej energii elektrycznej.

20) 20 lutego br. uczestniczyłem we Wspólnym Posiedzeniu Komisji Rady Gminy Zielonki.

21) 21 lutego br.  uczestniczyłem w sesji  szkoleniowej Forum Wójtów, Burmistrzów i  Prezydentów Mało-
polski.

22) 21 lutego podczas „XXVI Śledzika u Wójta” wręczono Nagrody Samorządowe Gminy Zielonki osobom
i instytucjom, które przyczyniły się w minionych 3 latach do rozwoju gminy.  

23) 22 lutego br. odbyło się posiedzenie Komisji Tematycznej SMK ds. Środowiska i Przestrzeni, na którym
została  przedstawiona  koncepcja  zasad  dialogu  przestrzennego  w  zakresie  porozumień  między-
gminnych w sprawie zabezpieczenia gminnych terenów granicznych oraz założenia Planu działania dot.
energii. Dyskutowano również na temat integracji gospodarki odpadami w Metropolii Krakowskiej.

24) 22 lutego br. odbyło się posiedzenie Komisji Tematycznej SMK ds. Mobilności. W trakcie obrad przed-
stawiono m.in. informację na temat stanu konsultacji projektu porozumienia wdrażającego ofertę Biletu
Metropolitalnego.

25) W okresie sprawozdawczym odbyłem kilkanaście spotkań z mieszkańcami Gminy Zielonki. 

Inne informacje:

1. Gminny Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Szkół w Zielonkach informuje, że postępowanie rekruta-
cyjne do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych odbywać się będzie z wyko-
rzystaniem systemu elektronicznego VULCAN. Strona internetowa dla rodziców będzie dostępna od
1 marca 2023 r. pod adresem https://naborp-kandydat.vulcan.net.pl/gminazielonki. Dokumenty i szcze-
gółowe informacje w sprawie rekrutacji, będą do pobrania za pośrednictwem wyżej wymienionego syste-
mu.

2. Referat Dróg i Komunikacji informuje, że 1 lutego br. została wprowadzona na stałe zmiana funkcjonowa-
nia przystanku Węgrzce Centrum. Przystanek dla obu kierunków linii 217, 247 oraz kursów wariantowych
linii 297 (realizowanych w święta) będzie funkcjonować w tym samym miejscu - na przystanku Węgrzce
Centrum zlokalizowanym na ul. A4 przed skrzyżowaniem z ul. A5. Przystanek ten funkcjonuje obecnie dla
kursów 217, 247, 297 w kierunku Krowodrzy Górki i jest wyposażony w zadaszenie. Rozkłady jazdy nie
zostały zmienione.

3. Centrum Kultury Promocji i Rekreacji w Zielonkach informuje, że 5 marca br. w Bibicach odbędzie się
Bieg Pamięci Żołnierzy Wyklętych. Wydarzenie to wpisuje się w ogólnopolskie obchody dnia Pamięci Żoł-
nierzy Wyklętych organizowane przez Fundację Wolność i Demokracja. Ideą biegu jest oddanie hołdu
żołnierzom polskiego podziemia antykomunistycznego i  antysowieckiego działającego w latach 1944-
1963 w obrębie powojennych granic RP oraz popularyzacja wiedzy na ten temat. Bieg planowany jest na
dwóch dystansach: 1963 m i 5000 m. Na zawody można zapisywać się poprzez stronę internetową. Link
do zapisów został udostępniony na stronie internetowej www.ckpirzielonki.pl oraz www.zielonki.pl
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4. Gminny Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Szkół w Zielonkach informuje, że w dniu 8 lutego 2023
roku  na  mocy  Zarządzenia  nr  5/2023  Dyrektora  Gminnego  Zespołu  Ekonomiczno-Administracyjnego
Szkół w Zielonkach rozstrzygnięty został otwarty konkurs ofert na realizację zadania publicznego w za-
kresie wychowania przedszkolnego pod nazwą: „Zapewnienie dzieciom w wieku przedszkolnym zamiesz-
kałym na terenie gminy Zielonki możliwości korzystania z wychowania przedszkolnego w niepublicznych
przedszkolach położonych na obszarze gminy Zielonki w roku szkolnym 2023/2024”.Wyniki otwartego
konkursu ofert dla niepublicznych przedszkoli na realizację zadania publicznego w zakresie wychowania
przedszkolnego w roku szkolnym 2023/2024 dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji Pu-
blicznej Gminnego Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnego Szkół w Zielonkach. 

5. Referat Niskiej Emisji i Odpadów informuje, że na terenie gminy prowadzone są kontrole spalania w pie-
cach za pomocą dronów. Kontrole z powietrza odbywają się po godz. 16.00 i  prowadzone są przez
uprawnionych pracowników Urzędu Gminy Zielonki w asyście policji.

6. Referat Budownictwa i Urbanistyki informuje, że w połowie grudnia w Dziekanowicach przy ul. Długiej po-
wstał nowy, ogólnodostępny plac zabaw dla dzieci. Zamontowano na nim: piaskownicę, zestaw zabawo-
wy ze zjeżdżalnią, linarium, huśtawkę podwójną, huśtawkę wagową, ławki i kosz na śmieci. Dodatkowo
w ramach umowy z Urzędem Marszałkowskim Województwa Małopolskiego dot. projektu pn. „Wsparcie
na wdrażanie operacji w ramach strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez społeczność” objętego
PROW na lata 2014-2020 doposażono istniejące obiekty. W Bibicach przy ul. Spacerowej zamontowano
nowy zestaw zabawowy ze zjeżdżalniami, nową huśtawkę podwójną oraz ogrodzono piłkochwytami bo-
isko sportowe. W Grębynicach obok placu zabaw przy ul. Orlich Gniazd, wykonano piłkochwyty oraz zain-
stalowano oświetlenie obejmujące cały teren. Gmina Zielonki na to zadanie uzyskała dofinansowanie
w ramach projektu: „Zagospodarowanie terenów rekreacyjno-sportowych w gminie Zielonki”. Całkowita
wartość działań to ponad 271 tys. zł. Pozyskane dofinansowanie wynosiło 139.675 zł, a resztę kosztów
gmina Zielonki pokryła z własnego budżetu. Do wykonania pozostały tylko prace porządkowe tj. planto-
wanie terenu oraz posianie trawy finansowane z własnych środków.

7. Referat Niskiej Emisji i Odpadów informuje, że zgodnie z ustawą z dnia 13 września 1996 r. o utrzy-
maniu  czystości  i  porządku w gminach,  Wójt  ma obowiązek prowadzenia  kontroli  posiadania  umów,
dowodów uiszczania opłat oraz częstotliwości opróżniania zbiorników bezodpływowych i przydomowych
oczyszczalni ścieków. Zgodnie z art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy właściciele nieruchomości są obowiązani do
przyłączenie  nieruchomości  do  istniejącej  sieci  kanalizacyjnej  lub,  w  przypadku  gdy  budowa  sieci
kanalizacyjnej jest technicznie lub ekonomicznie nieuzasadniona, wyposażenie nieruchomości w zbiornik
bezodpływowy nieczystości  ciekłych lub w przydomową oczyszczalnię ścieków bytowych,  spełniające
wymagania określone w przepisach odrębnych. Obowiązek nie dotyczy nieruchomości wyposażonych
w  przydomową  oczyszczalnię  ścieków  spełniającą  wymagania  określone  w  przepisach  odrębnych.
Ponadto  właściciel  nieruchomości,  na  której  znajduje  się  zbiornik  bezodpływowy  lub  przydomowa
oczyszczalnia ścieków, zobowiązany jest do zawarcia umowy z przedsiębiorcą posiadającym zezwolenie
Wójta Gminy Zielonki na opróżnianie zbiorników bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni ścieków,
a w przy-padku kontroli do okazania takiej umowy oraz dowodów potwierdzających wywóz nieczystości.
Usługę  wywozu  ścieków  mogą  wykonywać  jedynie  przedsiębiorcy  posiadający  zezwolenia  na
prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości
ciekłych wyda-ne przez Wójta Gminy Zielonki. Lista takich przedsiębiorców zamieszczona jest na stronie
internetowej www.eko. zielonki.pl Właściciele nieruchomości, którzy nie mają jeszcze podpisanych umów
na opróż-nianie zbiorników bezodpływowych oraz przydomowych oczyszczalni ścieków powinni uczynić
to niezwłocznie. Gmina ma obowiązek prowadzenia ewidencji zbiorników bezodpływowych w celu kontroli
częstotliwości ich opróżniania oraz przydomowych oczyszczalni ścieków w celu kontroli  częstotliwości
i  sposobu pozbywania się komunalnych osadów ściekowych. W związku z powyższym apelujemy do
właścicieli nieruchomości, którzy jeszcze nie złożyli zgłoszenia przydomowej oczyszczalni ścieków, aby
zrobili to niezwłocznie. Wzór deklaracji dostępny jest w Urzędzie Gminy Zielonki – Referat Niskiej Emisji
i Odpadów budynek III oraz do pobrania na stronie internetowej www.eko.zielonki.pl 

Zgodnie z art. 10 ust. 2 ustawy z dnia 13 września 1996r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach
(Dz. U. z 2022 r., poz. 2519 z późn. zm.), kto nie wykonuje obowiązków wymienionych w art. 5 ust. 1 -
podlega karze grzywny. Należy pamiętać, aby zawsze żądać od przedsiębiorcy faktury, w której okreś-
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lona jest ilość wywiezionych ścieków, a w przypadku przydomowej oczyszczalni ilość osadów. Mając na
uwadze powyższe jak  również  w związku z  nowymi  przepisami  krajowymi  oraz  unijnymi  w zakresie
ochrony środowiska, na terenie naszej Gminy będą  prowadzone kontrole w tym zakresie.

8. 15 lutego br. w Budynku Wielofunkcyjnym  przy ul. Lawendowej odbyło się kolejne spotkanie Uniwer-
sytetu  Osiedla  Łokietka,  na  którym zaprezentowano  wykład  prof.  Jerzego  Sadowskiego  pt.  „Kardio-
chirurgia XXI wieku – od klasycznych operacji do metod przezskórnych”.

Podjęto zarządzenia:

1. ZARZĄDZENIE NR 19/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 27 STYCZNIA 2023 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

2. ZARZĄDZENIE NR 20/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 27 STYCZNIA 2023 ROKU w sprawie
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023, zmiany
planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2023, w zwią-zku z Zarządzeniem Nr 19/2023 Wójta
Gminy Zielonki z dnia 20 stycznia 2023 roku.

3. ZARZĄDZENIE NR 21/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 27 STYCZNIA 2023 ROKU w sprawie
ogłoszenia  wykazu  nieruchomości  przeznaczonej  do  sprzedaży,  stanowiącej  własność  komunalną
Gminy Zielonki, położonej w obrębie Zielonki.

4. ZARZĄDZENIE NR 22/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 STYCZNIA 2023 ROKU w sprawie
zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest gmina
Zielonki, na rok szkolny 2022/2023

5. ZARZĄDZENIE NR 23/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 STYCZNIA 2023 ROKU w sprawie:
ogłoszenia  wykazu  nieruchomości  przeznaczonej  do  sprzedaży,  stanowiącej  własność  komunalną
Gminy Zielonki, położonej w obrębie Węgrzce.

6. ZARZĄDZENIE NR 24/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 STYCZNIA 2023 ROKU w sprawie
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023 w związku
z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy.

7. ZARZĄDZENIE NR 25/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 STYCZNIA 2023 ROKU w sprawie
udzielenia dotacji Ochotniczej Straży Pożarnej w Zielonkach na realizację zadania publicznego.

8. ZARZĄDZENIE NR 26/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 1  LUTEGO 2023 ROKU w sprawie
ogłoszenia  wykazu  nieruchomości  stanowiących  mienie  komunalne  Gminy  Zielonki  położonych  w
obrębie Zielonki przeznaczonych do oddania w dzierżawę.

9. ZARZĄDZENIE NR 27/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 1  LUTEGO 2023 ROKU w sprawie
zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  gmina
Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.

10. ZARZĄDZENIE NR 28/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 STYCZNIA 2023 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

11. ZARZĄDZENIE NR 29/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 STYCZNIA 2023 ROKU w sprawie: :
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023, zmiany
planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2023, w związku z Zarządzeniem Nr 28/2023 Wójta
Gminy Zielonki z dnia 31 stycznia 2023 roku.

12. ZARZĄDZENIE NR 30/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 6 LUTEGO 2023 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

13. ZARZĄDZENIE NR 31/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 6 LUTEGO 2023 ROKU w sprawie
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023, zmiany
planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2023, w związku z Zarządzeniem Nr 30/2023 Wójta
Gminy Zielonki z dnia 6 lutego 2023 roku. 

14. ZARZĄDZENIE NR 32/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 LUTEGO 2023 ROKU w sprawie
zasad przygotowania sprawozdania rocznego z wykonania budżetu gminy (materiał absolutoryjny) za
rok 2022.

15. ZARZĄDZENIE NR 33/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 LUTEGO 2023 ROKU w sprawie
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udzielenia dotacji Kołu Łowieckiemu „ŻUBR” Kraków na realizację zadania publicznego.

16. ZARZĄDZENIE NR 34/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 LUTEGO 2023 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok. 

17. ZARZĄDZENIE NR 35/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 LUTEGO 2023 ROKU w sprawie:
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023, zmiany
planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2023, w związku z Zarządzeniem Nr 34/2023 Wójta
Gminy Zielonki z dnia 14 lutego 2023 roku.

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

Radny P. Podleśny zapytał o spotkanie on-line w dniu 9 lutego br. z przedstawicielami Miasta Washougal,
według jakiego klucza wybierani byli radni do tego spotkania.  Przewodniczący  M. Golanko potwierdził, że
w spotkaniu nie brała udziału cała rada, tylko uczestniczyli w nim radni - inicjatorzy zawarcia tego porozu-
mienia.  Wójt przypomniał,  że oczekuje propozycji  składu komitetu koordynującego. Wiceprzewodniczący
R. Krawczyk zapytał o budynek starej plebani, czy prowadzone są prace do przystąpienia do konkursu. Wójt
powiedział, że trwają prace nad przygotowaniem wniosku, przedłużony został termin na jego złożenie, nabór
trwa do 17 marca br. Aktualnie preferowane będą projekty w granicach 1-1,2 mln zł. Natomiast do poz-
wolenia na użytkowanie trzeba ubiegać się o kwotę 4-4,5 mln zł, stąd ostatecznie w mniejszym zakresie
zostanie przygotowany projekt. Gmina przy realizacja tego zadania będzie pośrednikiem, a parafia będzie to
zadanie realizowała. Dodał,  że w ramach tego naboru wystąpił  do gminy drugi zainteresowany podmiot
wystąpieniem gminy  o  renowację  Zamku w Korzkwi.  Obecnie  nie  ma jeszcze  ustaleń  w tym zakresie.
Podkreślił, że w Zielonkach warto przyjąć do realizacji zadania nawet za mniejszą kwotę. Radny D. Dragosz
wyraził podziękowanie za zabezpieczenie środków na projektowanie ośrodka zdrowia w Zielonkach. Wyraził
ubolewanie, że mieszkańcy ul. Bankowej nadal chodzą w błocie, podczas gdy ułożenie płyt betonowych
rozwiązałoby ich problem. Poruszył sprawę ustalenia miejsca kładki na ul. ks. Zięby, do którego powołana
miała być powiatowa komisja w ramach BRD  (aut. Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego),  której jak do tej
pory nie udało się zwołać, podczas gdy sytuacja mieszkańców jest bardzo trudna. Dodał, że na jego wnio-
sek o kładkę nie otrzymał odpowiedzi z powiatu, w przeciwieństwie do gminy. Powiedział, że konieczne jest
przeczyszczenie chodników po zimie w szczególności na ulicy Krakowskie Przedmieście od ul. Bankowej
w stronę Krakowa, na ulicy Galicyjskiej w stronę do Cegielni, jak również przy ulicy ks. Zięby.  Wójt poin-
formował, że prowadzone są działania objęte mieszkańców ul. Bankowej, zwrócił uwagę, że sytuacja jest
trudna w związku z prowadzoną budową i aktualnie w Zielonkach trwają prace nad tunelem. Zaznaczył, że
to wykonawca odpowiada na regularne mycie dróg. Poinformował, że pogoda opóźnia prace budowlane,
natomiast spodziewa się, że na wiosnę przejazdy wiaduktami będą udrożnione i problemy znikną. Poin-
formował, że prowadzone są rozmowy w kierunku przebudowy ul. ks. Zięby, dot. odcinka od ul. Michalika do
ul. Na Popielówkę, sugerował rozwiązanie polegające na tym, aby do mostu wprowadzony był drugi kolektor
odwodnieniowy. Kolektor (300-350fi) wybudowany przez gminę ponad 30 lat temu służyć miał szkole pod-
stawowej, podczas gdy aktualnie odwadnia olbrzymi obszar dużych inwestycji i będzie odwadniał również
POK (aut. Północną Obwodnicę Krakowa). Oczekuje, że powiat da warunki przebudowy kolektora albo jego
poszerzenia. Odniósł się do korespondencji z powiatem, że nie ma na to wpływu. Powiat jeśli nie odpo-
wiada, można dać temu wyraz przy kolejnych wyborach, można też złożyć skargę na opieszałość. Radny D.
Dragosz podsumował, że rozwiązaniem problemu byłoby położenie kilku płyt betonowych przez wykonawcę,
tym bardziej, że jest miejsce na ich położenie. Natomiast zauważył, że myte są przez powiat chodniki w
Bibicach, w miejscu gdzie nie występuje tak trudna sytuacja jak w Zielonkach. Podkreślił, że zwraca na to
uwagę, by wybrzmiało to wyraźnie dla radnych powiatowych oglądających sesję.  Wójt powiedział,  że w
tamtym rejonie powiat realizował inwestycje związane ze spinką gazową i być może to było powodem mycia
chodników, trudno mu się do tego odnieść, ponieważ gmina tego nie zlecała. Poinformował, że standardowo
na  wiosnę  czyszczone  są  chodniki  po  okresie  zimowym.  Zasugerował  egzekwowanie  od  radnych
powiatowych  realizacji  zadań  powiatowych,  przede  wszystkim  poprzez  uczestnictwo  w  sesjach  rady
powiatu.  Radny  K.  Gaweł zwrócił  się  do przewodniczącego M. Golanko w kwestii  zaproszenia ministra
A. Adamczyka, bądź sekretarza stanu ministra na sesję, celem ustosunkowania do braku realizacji planów
suchych zbiorników na terenie gminy Zielonki.  Zapytał,  czy rozważana jest  możliwość ustalenia takiego
spotkania.  Następnie  radny  zwrócił  się  do  Pana  Wójta  i  poprosił  o  informację  na  temat  ogłoszonego
przetargu na linie wewnętrzne „W” w gminie Zielonki. Dodatkowo zapytał, czy jest uzgodnione z dyrektorem
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ZDPK skrzyżowanie drogi  powiatowej  z  drogą gminną Zielonki/Trojanowice/Garlica.  Wójt powiedział,  że
gmina czeka na oferty w ślad za ogłoszonym przetargiem. W sprawie skrzyżowania ZDPK opowiada się za
rozwiązaniem, które dotyczy wykupu gruntów, którego rozwiązania gmina nie podziela. Dodał, że w styczniu
odbyło  się  robocze  spotkanie  w  tym  temacie,  natomiast,  czy  poczynione  zostały  uzgodnienia  gminnej
propozycji, to potwierdzą drogowcy. Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina powiedział, że gmina
nie  otrzymała  uzgodnień  z  powiatu.  Przewodniczący  M.  Golanko odnośnie  spotkania  z  ministrem,
poinformował, że merytorycznie odpowiedzialnymi za realizację zadania dot. budowy suchych zbiorników są
Wody Polskie. Dodał, że rozważa jeszcze wprowadzenie innych tematów, które można byłoby podjąć przy
okazji  takiego spotkania.  Wójt dodał,  że kluczowe dla gminy są drogi i  ZRID-y.  Radna R. Toft zapytała
o harmonogram prac związanych z uruchomieniem trzech linii wewnętrznych. Wójt poinformował, że planuje
przedstawić  radnym  informację  na  temat  linii  wewnętrznych  oraz  propozycję  racjonalizacji  transportu
publicznego. Kwestia uruchomienia linii wewnętrznych uzależniona jest od wyników ogłoszonego przetargu,
na  które  gmina  oczekuje.  Zakłada,  że  w  miesiącu  kwietniu  zafunkcjonuje  już  system  transportowy.
Propozycja radnych do roszad komunikacji publicznej została uwzględniona i chciałby to wspólnie przea-
nalizować, na przykład na komisji wspólnej.  Radna  R. Toft zapytała, czy możliwe jest planowanie zmian
w ruchu w sytuacji, gdy zakończenie pierwszego etapu Trasy Wolbromskiej, wchodzącej w POK, planowane
jest na koniec 2023 roku. Jakich zmian należy się spodziewać w systemie komunikacji. Wójt powiedział, że
aktualnie nie będzie dojazdu do Trasy Wolbromskiej,  ponieważ musi powstać węzeł  w Zielonkach. Ten
z kolei i tunel planowany jest na rok 2024. Radny P. Podleśny zapytał o harmonogram budowy pętli w Grę-
bynicach i  czy jej  brak nie będzie miał  wpływu na wynik przetargu na uruchomienie autobusowych linii
wewnętrznych w gminie. Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji  P. Zięcina powiedział, że planuje się, by
autobus  wykonywał  sam  wjazd  z  możliwością  zatrzymania  się,  albo  wykorzystywania  już  istniejących
przystanków MPK przy drodze powiatowej. Wójt dodał, że w tym zakresie zostanie wypracowane optymalne
rozwiązanie  i  poinformował,  że  nie  ma  to  wpływu  na  ogłaszany  przetarg.  Przypomniał  o  planowanym
dogęszczeniu linii do Smardzowic, gdzie oczekuje na stanowisko gminy Skały w kwestii finansowania ich
części przedsięwzięcia. Radny K. Krzyworzeka odniósł się do sprawy odwołanego posiedzenia powiatowej
komisji BRD, poinformował, że otrzymał informację, iż komisja odbędzie się 2 marca br. o godz. 10:00 na ul.
ks.  Zięby w rejonie ul.  Gwizdałów. Radny odniósł  się też do kwestii  remontu starej  plebani  i  dodał,  że
wartościowym jest kultywowanie dziedzictwa kulturowego.  Radna A. Leginowicz poruszyła temat poprawy
bezpieczeństwa pieszych na drodze powiatowej w Bibicach. Porównując standard oświetlenia w ościennych
miejscowościach jest on zdecydowanie różny, ale najgorzej wypada miejscowość Bibice. Wielokrotnie była
zgłaszana konieczność poprawy tego oświetlenia, również na zebraniu wiejskim mieszkańcy poruszali te
tematy. Jest oczekiwanie podniesienia standardu, migających świateł, ledowego oświetlenia punktowego.
Daje  to  znaczącą różnicę  dla  kierowców,  dla  których pieszy  jest  bardziej  widoczny.  Dotyczy  to  dwóch
przejść na ul.  Kościuszki przy przystanku autobusowym oraz przy sklepie. Temat zgłoszony powiatowej
komisji BRD, jednak rokrocznie uznawany za bezzasadny. Stąd sugestia radnej zwiększenia oddziaływania
na  samorząd  powiatowy  poprzez  rozważenie  współfinansowania  przez  gminę  połowy  kosztów.  Wójt
poinformował, że gmina odpowiada za drogi gminne i daleki jest od partycypowania w kosztach inwestycji
powiatowej. Zachęcił do oddziaływania radnych również we własnym zakresie. Dodał, że organizowane są
nabory przez marszałka na ulepszone przejścia dla pieszych w zakresie oświetlenia, ale w tych naborach
musi  wystartować powiat.  Ze swej  strony polecił  przeanalizowanie dróg gminnych,  gdzie można byłoby
poprawić oświetlenia i przystąpić do naboru. Podkreślił, że radni powiatowi niewiele zrobili dla gminy, dając
za przykład finansowanie wiaduktu w Batowicach w wysokości  2,5 mln zł,  podczas gdy Miasto Kraków
przeznaczyło 8 mln zł, gmina Zielonki 1,8 mln zł, gmina Michałowice 1 mln zł. Życzeniem wójta jest by radni
powiatowi silniej reprezentowali gminę Zielonki, bowiem nie jest przez powiat uczciwie traktowana. Wracając
do kwestii oświetlenia, przyznał radnej, że dedykowane oświetlenia są zdecydowanie skuteczniejsze w zak-
resie poprawy bezpieczeństwa, jak i wizualnych oddziaływań na kierowców. Podsumował, że rada podej-
muje  ostatecznie  decyzje  w kwestii  dotacji  i  zawarcia  porozumienia  na  ewentualnie  współfinansowanie
takiego zadania. Wiceprzewodniczący K. Olawski zaproponował, żeby rozpocząć ustalenia w tym zakresie
z  radą  powiatu,  w  sytuacji,  gdy  nie  będzie  możliwości  w  całości  sfinansowania  działania,  ewentualnie
wówczas należy poszukać rozwiązań i środków finansowych w budżecie gminy. Radny D. Dragosz zapytał
o deklarację wicemarszałka Łukasza Smółka na śledziku gminnym, iż od przyszłego roku miałaby ruszyć
druga część Zachodniej Obwodnicy Zielonek i że zostały zabezpieczone środki na ten cel. Wójt powiedział,
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że w oparciu o posiadaną wiedzę sprzed dwóch miesięcy, dokumentacje projektowe nie zostały zakoń-
czone, nie ma wniosku o ZRID, Zarząd Dróg Wojewódzkich ma kłopoty z projektantem drugiego odcinka.
Natomiast, jeśli są środki w budżecie województwa to jest duża szansa, że będzie zrealizowane. Podkreślił,
że ważne jest to, że na poziomie wojewódzkim zostały uzgodnione środki finansowe. Radna Z. Kot zapytała
o  realizację  przystanku  na  ul.  Warszawskiej  w  Węgrzcach.  Aktualnie  środki  finansowe  zostały  zabez-
pieczone w budżecie gminy, stąd pytanie kiedy ogłoszony zostanie przetarg i jaki będzie termin realizacji
tego  zadania.  Wójt powiedział,  że  gmina  rozpoczyna  realizację  tego  zadania,  obecnie  należy  wyłonić
wykonawcę, a następnie rozpoczną się działania.  Wiceprzewodniczący  R. Krawczyk zapytał o lokalizację
tego przystanku.  Wójt wyjaśnił, że idąc od szkoły przystanek będzie powyżej restauracji Kosynier.  Radny
T. Łysek poinformował, że na konferencji w Proszowicach „4 lata dla Małopolski. Fundusze Europejskie dla
Małopolski  2021-2027”,  wicemarszałek  Ł.  Smółka  prezentując  różne  działania  inwestycyjne  samorządu
wojewódzkiego prezentował Zachodnią Obwodnicę Zielonek jako jeden z sukcesów Województwa Małopol-
skiego w zakresie inwestycji drogowych. Pierwszym etapem jest wyjazd z Krakowa do Północnej Obwodnicy
Krakowa.  Natomiast,  jeśli  nie  będzie  drugiego  etapu  zrealizowanego,  to  ulice  ks.  Zięby  i  Krakowskie
Przedmieście  będą całkowicie  zakorkowane.  Bowiem wszystkie  samochody  dojadą  do  węzła,  po  czym
utkną w Zielonkach,  stąd bezwzględnie  konieczna jest  realizacja  tego drugiego etapu.  Przewodniczący
M. Golanko przekazał komunikaty:  komisja wspólna 27 lutego: Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych,
Oświaty i Polityki Społecznej oraz Skarg, Wniosków i Petycji, 30 marca br. zaplanowana jest kolejna sesja
wg harmonogramu.

Ad 8. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim za udział
w  posiedzeniu  i  zamknął  XLVII  sesję  zwyczajną  Rady  Gminy  Zielonki  w  kadencji  2018-2023.  Na  tym
protokół zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;

2) nr 2 lista obecności sołtysów;

3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;

4) nr 4 lista obecności gości;

5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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